



會員事務 Members' Affairs



會員服務 Service for Members

會員服務委員會為會員提供各項消費優惠，舉辦專題講座、工作坊等活動，年內舉行香港中華總商會盃賽馬活動，增進聯繫。

The Members' Services Committee not only provides spending privileges to the Chamber's members but also organizes different activities such as seminars and workshops. The CGCC Cup horse race was held during this year to foster ties among members.



▲ 一年一度的“中總盃”賽馬活動。
The annual CGCC Cup horse race.



▲ 舉辦不同類型的講座。
Organizing seminars on different topics.

會員聯絡 Liaison with Members



▲ 考察團參觀重慶重點企業。
The delegation visited key enterprises in Chongqing.

青年委員會

青年委員會與本港各青年團體保持緊密聯繫，再度與 16 間青年工商團體攜手舉辦大型活動“香港青年工商界專題午餐會”，邀請政務司副司長卓永興闡述特區政府在引入人才、支援工商發展新質生產力及融入國家發展大局等範疇的重點政策措施，並與工商青年交流互動。委員會再次舉辦慶回歸“香港青年工商界羽毛球賽”，亦與多間青年工商團體等合辦工商界青年交流晚會、香港青年工商界聯歡晚會、香港青年工商界走入進博會交流會。

此外，青委會亦參觀啟德體育園體驗中心，組織考察團到重慶市訪問，並接待多個本地及內地青年商會，加強交流合作。

Young Executives' Committee

The Young Executives' Committee partnered with 16 local youth organizations to organize a luncheon with Cheuk Wing-hing, Deputy Chief Secretary for Administration, who shared with young entrepreneurs updates on policies and measures on various areas. The Committee also organized the second edition of Young Entrepreneurs Badminton Friendship Tournament to enhance cooperation and friendship among youth groups. During the year, the Committee also co-organized several major events with youth associations and relevant organizations, including networking dinner, annual gala dinner, and seminar on the 7th China International Import Expo.

The Committee also organized a visit to the Kai Tak Sports Park Experience Centre. To foster exchanges and collaboration, it led a delegation to Chongqing and received local and mainland youth associations of the business sector.



▶ 舉辦“香港青年工商界羽毛球賽”，共賀回歸。
The second edition of Young Entrepreneurs Badminton Friendship Tournament.



▲ “三八”國際婦女節聯歡宴會。
Gala dinner in commemoration of the International Women's Day.

婦女委員會

婦女委員會積極參與工商事務，關注社會發展，年內先後舉辦不同的專題講座及本地參觀活動，並參與香港工商界婦女紀念“三八”國際婦女節聯歡宴會及香港工商界婦女慶祝國慶午餐會等活動。

婦委會緊貼國家和社會發展的脈搏，舉辦了多場不同類型的專題講座，例如全國“兩會”精神分享會、“從過年探本溯源 - 衣和食”午餐專題講座、“粵劇藝術賞析與中國文化”專題講座等，內容涵蓋社會時事、文化及香港歷史發展等，以鼓勵女性持續學習和探索，增強對國家、對香港不同面向的認識和欣賞。為慶祝 75 周年國慶及回歸 27 周年，婦委會主辦《雄獅少年》電影欣賞會，免費招待本地多家中學校長、老師、學生，以及制服團隊成員、社團友好、本會成員近千人出席，深化青年人的愛國情懷。

Ladies' Committee

The Ladies' Committee actively participates in business affairs and pays attention to social development. Throughout the year, it has organized various thematic seminars and local visits, and has participated in events such as the gala dinner in commemoration of the International Women's Day and lunch reception in celebration of the founding of PRC organized by the women in the business and industry sector in Hong Kong.

The Committee also closely followed the pulse of national and social development and held a number of special lectures, including a “Two Sessions” spirit sharing session, a lunch lecture to share interesting cultural stories about ancient Chinese clothing and food, as well as a special lecture on Cantonese Opera Art and Chinese Culture. In celebration of the 75th Anniversary of the Founding of the PRC and the 27th Anniversary of the Establishment of the HKSAR, a movie appreciation event for “I Am What I Am” at the Sunbeam Theatre was hosted, inviting local high school principals, teachers, students, as well as members of uniformed groups, friendly associations and the Chamber's members to attend, deepening the patriotic sentiments of young people.



▶ 舉行電影欣賞會深化年青一代的愛國情懷。
Holding a movie appreciation event to deepen the patriotic feelings of the younger generation.